北方工业大学外国留学生住宿申请表

Accommodation Application Form for Foreigners to Study at NCUT

	姓名

Name
	姓/Family Name:             名/Given Name:


	
	中文姓名/Chinese Name:
	出生日期(年/月/日) 
Date of Birth(yy/mm/dd):       /      /

	护照证件号码:

Passport No.
	婚否:            □已婚/Married

Marital Status     □未婚Single

	性别:    □男Male

Gender  □女Female
	国籍:

Nationality
	宗教信仰:

Religious belief

	住宿类型

Type of accommodation
	红叶公寓双人间  4092元人民币/学期
International dorm：double room 4092RMB per semester

	
	红叶公寓单人间   6820元人民币/学期
International dorm：single room 6820RMB per semester

	
	国际教育中心双人间  5456元人民币/学期
International hotel：double room 5456RMB per semester

	配套设施

Supporting facilities
	红叶公寓：公共厨房、洗衣房、电子阅览室（可免费上网）、健身房和多功能厅。宿舍内有电话、电视、计算机网络接口、书桌、衣柜、空调、独立的卫生间和沐浴等设施。

International Dorm offers shared kitchens, laundry rooms, electronic reading room (free internet), and a gym and multi-function hall. All rooms are equipped with telephone, television and Internet access(free) , as well as desks, closets, air-conditioners and private bathrooms and showers.
国际教育中心：洗衣房。客房都配有电话、电视、计算机网络接口、书桌、衣柜、空调、私人浴室和淋浴。

International Hotel offers laundry rooms. All rooms are equipped with telephone, television and Internet access(free), as well as desks, closets, air-conditioners and private bathrooms and showers.


	住宿申请

Accommodation application 


	第一选择

The first choice
	红叶公寓：双人间
International dorm：double room

	
	
	红叶公寓：单人间
International dorm：single room

	
	
	国际教育中心：双人间
International hotel：double room 

	
	第二选择

The second choice
	红叶公寓：双人间
International dorm：double room

	
	
	国际教育中心：双人间
International hotel：double room 

	备注

Note 
	住宿费按学期支付，在开学一周内必须付清；中途退学者，已支付住宿费概不退还。

The accommodation fee is paid by semester. And it should be paid in the first week of semester. It is not refundable if students drop out of school.


